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Verslag Het Bestuur  
Nr. 2 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 23 september 2024 – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs (MG), Martin Van den Bergh (MvdB), Didier Bosman (DB), Hedwig Amelinckx 
(HA), Tom Dieussaert (TD) en Jo Willems (JW) 
Verontschuldigd: Jeroen Vanmassenhove (JV), Philip van Oeckel (PvO), André Lemaire (AL), Kenny 
Moreau en Frederik Noppe (FN)  
Uitgenodigd: Jeroen van der Hooft 
 

1. Goedkeuring verslag van 19 augustus 2024 
a. Geen opmerkingen.  

 
2. Tornooiprogramma Jeroen Van der Hooft 

• Jeroen stelt zijn programma voor met een vergelijking met het programma van 
Luc, een historiek, … (zie ook bijlage “Presentatie Jeroen”) 

• Het programma van Jeroen heeft een aantal voordelen: 
 online resultaten voor spelers en andere liefhebbers 
 grotere betrokkenheid bij VTTL-tornooien 
 sociale controle bij landelijke/nationale tornooien 
 meer zichtbaarheid potentiële sponsors 
 minder inspanningen voor hoofdscheidsrechter en ICT (heel intuïtief en 

gebruiksvriendelijk) 
• Historiek Jeroen als ICT en mede daardoor ontwikkeling programma als 

hobbyproject: 
 7/22: internationaal tornooi Leuven (hoofdzakelijk programma Luc maar 

ook eigen applicatie om projectie mogelijk te maken) 
 1/24: tornooi Denderleeuw 
 3/24: BK A (meer dan 2.000 visits op webapplicatie) 
 7/24: demo en overleg PC VlB waarna aanpassingen voor tornooi 

Dilbeek. 
 9/24: demo VTTL 

• Mogelijkheden programma op dit moment: 
 Tornooi rechtstreeks in applicatie van Jeroen binnenhalen. 
 Aanpassingen mogelijk aan bijvoorbeeld aantal tafels.  
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 Scheidsrechters en officials toevoegen. De termen staan voorlopig in het 
Engels maar dat kan aangepast worden. 

 Tafels aanduiden voor de verschillende reeksen en of uitslagen op de kaart 
komen of niet (handicap). 

 Aanwezigheden aanduiden bij inschrijvingstafel door iemand anders dan 
hoofdscheidsrechter of ICT en dan rechtstreeks zichtbaar in applicatie. 

 Mogelijkheden om poules en knock-out tabel te organiseren (andere 
opties eventueel later implementeren, zie ook financieel aspect). 

 Poules automatisch laten indelen met mogelijkheden om nog 
aanpassingen te doen (indien geen correcte aanpassing volgens reglement 
krijg je een melding).  

 Automatisch plaats berekenen bij spelers die met 3 of meer gelijk eindigen 
en dan ook direct juiste positie in uitslag. 

 Mogelijkheid om spelers te verwittigen dat volgende match zal starten 
(niet gratis). 

 Upload naar competitiesite gebeurt (bewust) via tussenstap met CSV-
bestand ter controle. 

 Aanvinken of er voor plaats 3 wordt gespeeld of niet.  
 Algoritme die spelers van dezelfde club uit elkaar haalt zit er al in maar 

nog niet 100% op punt. 
 Poule van 10 is mogelijk bij dit programma (3 tafels naast elkaar, 

scheidsrechters en optimaal wedstrijdschema). Nog grotere poules zijn 
mogelijk maar dan geen garantie van optimaal wedstrijdschema e.d. 

• Mogelijkheden om Aziatisch spelsysteem toe te voegen, poule na poule, plaats 
5-8, … maar dan moet er een financiële overeenkomst gevonden worden om 
die aanpassingen te doen. Ook andere aanpassingen nodig zoals op nieuwe 
server (VTTL), sponsors, database compatibel houden, onderhoud, … 

• Jeroen zal zijn voorstel qua tarieven doorsturen naar Marc Gijs. 
 

3. Opvolging openstaande items 
a. Leden commissies en comités 

• Situatie Vlaams-Brabant en Brussel: er is een gesprek geweest met Michèle 
Messiaen en ze zal toch haar mandaat uitdoen. Hiervoor werd ze gecoöpteerd 
door het PC VlB. Het secretariaat zal overgedragen worden aan Pieter Thysen. 
Er werden naast Michèle nog 2 andere leden gecoöpteerd. 

• KBTTB (NEC): vergadering met Jago Lowagie en Ashok Rao er bij (de 2 nieuwe 
leden). MG heeft een antwoord gegeven aan André Lemaire i.v.m. de situatie 
van Chantal. 

b. Clubbezoeken provincies:  
• Tibo Stiens heeft een algemene mail gestuurd naar de provincies i.v.m. de 

clubbezoeken.  



 

 In OVL gebeurt dit via mail maar er is maar weinig respons.  
 In VlB is er 1 gesprek geweest (i.v.m. fusie). 
 In L/K neemt Nico Moyaerts dit op maar ook weinig respons.  
 TD herhaalt nog eens wat hij eerder al zei i.v.m. de identificatie van de 

clubs. Vanuit de VTTL (Tibo) zou er een identificatie moeten gebeuren 
van de clubs en op basis daarvan kunnen er dan gerichte clubbezoeken 
en info naar de clubs gaan. Sommige clubs zetten vooral in op 
jeugdwerking, andere meer op veteranen, … Ook afhankelijk daarvan 
kan je een andere persoon sturen naar een club. Het voorstel om dit 
door Tibo te laten uitwerken wordt ondersteund door het Bestuur. 

c. Stockruimte Zedelgem: er werd geen verdere info ontvangen van Joris Gadeyne. 
MG heeft de vraag gehad van Jacques Denys om hierover samen te zitten maar er 
wordt gewacht op verdere info van Joris. 

d. Oproep overleg/brainstorming jongeren (-25): er zijn nog maar 2 reacties binnen 
waarvan 1 oudere. MG zal sowieso die éne jongere contacteren. 

e. BaTa Vlaanderen: rechtspersonenbelasting is in orde gemaakt door Frederik Noppe. 
 

4. Administratie en personeel 
a. Personeelsvergadering 10 september 2024 (zie verslag). Het Bestuur wenst nog 

eens uitdrukkelijk dit item onder de aandacht te brengen: “Te vaak worden mails 
zomaar doorgestuurd, terwijl het antwoord reeds gekend is bij het bureel. Het 
volstaat dan ook om de reactie direct zelf te geven en de verantwoordelijke in CC te 
zetten. Graag ook steeds op een beleefde en correcte manier reageren op 
mails/telefoons, en niet altijd copy/paste te doen van interne mails.” 

b. Sociale media: vacature freelancer. Er is momenteel 1 kandidatuur binnen. 
 

5. Goed Bestuur 
a. Stand van zaken: geen nieuws. 

 
6. Boekhouding 

a. Verslag/Stand van zaken: verslag van FN werd doorgestuurd. Momenteel op 
schema wat de financiën betreft. 

b. Begroting 2025: er zal nog eens een vergadering gepland worden met MG en JV als 
FN terug is uit vakantie. Eventuele vragen mogen nog naar MG, JV en FN 
doorgestuurd worden. 

c. Alternatieve aanpak clubsubsidies: geen nieuws. In Antwerpen is er een nieuwe 
aanpak om clubs te belonen als ze meer spelers aansluiten: een beloning als een 
club op 30 april 2025 meer leden heeft dan op 30 april 2024 (à rato van het aantal 
extra leden). MvdB merkt ook op dat er reeds een clubsubsidie gebeurt via het 
jeugdsportproject en dat dit eigenlijk zou moeten volstaan. 
 

  



 

7. Sponsoring en communicatie 
a. Stand van zaken: geen nieuws. Dit zou eventueel kunnen gecombineerd worden 

met de vacature van sociale media (afhankelijk van de kandidaat). 
 

8. Evaluaties 
a. 20/8/2024: NEC (zie verslag) 
b. 26/8/2024: Nationale Raad van Bestuur (zie verslag) 
c. 28/8/2024: Topsportcommissie (zie verslag) 
d. 5/9/2024: LRVC (zie verder) 
e. 12/9/2024: Nationale Raad (voorstellen van wijziging sportreglementen). Er waren 

3 voorstellen van L/K en 3 voorstellen van Antwerpen, die werden kort opgenomen 
in het verslag. De vergadering in december wordt een echte vergadering (en geen 
bijzondere) omdat de balans 23-24 nog moet worden goedgekeurd. De begroting is 
wel reeds goedgekeurd. 

f. Start nationale & landelijke interclub.  
g. Andere: Paralympics in Parijs. Goud voor Laurens Devos. 

 
9. Kalender 

a. 24/9/2024: Bilaterale SV/Topsport (TD & MG) 
b. 30/9/2024: NRvB 
c. 6/10/2024: NJC fase 1 
d. 11/10/2024: Topsportcommissie 
e. 11/10/2024: Bilateraal SV met Martine Donckers (JW, FN & TS) 
f. 20/10/2024: Nationaal criterium veteranen  
g. 21/10/2024: Het Bestuur 
h. Andere 

 
10. Beleidsplan 2025-2028 (zie digitaal platform SV) 

a. Algemeen:  
• Aanvulling met een aangepaste missie. Luik I werd herwerkt in functie van 

de gemaakte opmerkingen op de bestuursvergadering. De grootste 
aanpassingen waren de visies per domein die aangepakt werden waar 
nodig, en daarnaast ook de aanvulling van 2.2 en nieuwe stukken 1.4 en 1.5. 

• FN heeft luik II vervolledigd met de nodige codes en formules.  
• Verder zorgde JW voor de aanvulling van de beide beleidsfocussen 

(jeugdsport en sportkampen) op het digitale platform.  
• FN heeft ook nog extra aanvullingen gedaan i.v.m. integriteit. 
• Zowel Luik I als Luik II werden ingediend op 9 september.  
• MG merkt op dat het belangrijk is dat er meer lijn in zit en dat er een missie 

en visie werd toegevoegd. 
  



 

b. Topsport 
• TD heeft het stuk talentdetectie nog aangevuld. Verder ook aanvullingen 

inzake topsport op het digitale platform van Topsport Vlaanderen. 
• TD heeft samengezeten met FN i.v.m. de boekhouding. Voor topsport werd 

opnieuw 75.000 euro voorzien zoals voorgaande jaren (inclusief 15.000 euro 
voor het bouwfonds). 

• Beleidsfocus Topsport kan aangepast worden tot het einde van de maand 
september.  

 
11. Reglementen 

a. Info en stand van zaken: zie ook NR 12/9/2024 en ingediende voorstellen van 
wijziging SR (punt 8e). 

b. Brief Jean-Pierre Versteeg i.v.m. Jelle Versteeg (zie mails). MG heeft meerdere mails 
en telefoons ontvangen van Jean-Pierre Versteeg i.v.m. deze kwestie. MG heeft een 
aantal voorstellen gedaan die binnen de reglementen zouden kunnen maar die 
waren ofwel niet haalbaar/wenselijk voor de speler ofwel niet haalbaar/wenselijk 
voor de club Oostende. Gezien de reglementen kan hier niet op ingegaan worden. 
MG zal een antwoord sturen naar de familie Versteeg. 

c. MG stelt voor om te bekijken of het niet wenselijk is om voor de toekomst een 
speciale commissie te voorzien die speciale, uitzonderlijke gevallen kan bespreken 
en eventueel goedkeuren (naar analogie met de A.F.). Er moet echter eerst 
decretaal bekeken worden of dit kan.  
 

12. Landelijke interclub 
a. Info en stand van zaken:  

• Er is nog onduidelijkheid wat er moet gebeuren bij een niet-gespeelde 
wedstrijd. Dit moet ingevuld worden zoals vroeger, dus als w.o., en dan is 
het aan de interclubleider (nationaal, landelijk, provinciaal) om de juiste 
beslissing te nemen afhankelijk van een doktersattest of niet (w.o. of 
uitslagen invullen). HA heeft wel gemerkt dat het niet evident is om die 
uitslagen na afloop aan te passen indien er geen doktersattest is. 

• Er is ondertussen reeds een algemene forfait van Nodo C. 
 

13. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Seizoen 24-25 

• 11/11/2024: Vlaamse Jeugdkampioenschappen in Roeselare.  
• 15/12/2024: Vlaamse Kampioenschappen veteranen in Sint-Truiden. MG zal 

afwezig zijn. 
 

14. Sporttechnische werking 
a. TeCo: zie verslag van 28/8/2024.  



 

• TD heeft nieuws i.v.m. het internationaal tornooi in Leuven voor 2025. Het 
internaat is beschikbaar vanaf vrijdagavond (15/8) maar de keuken is enkel 
beschikbaar op zaterdag (16/8) en zondag (17/8). Dat is op zich geen 
probleem. De zaal is in principe beschikbaar maar moet nog geboekt 
worden.  

• Er wordt gevraagd aan Dirk Lamproye. om dit in orde te brengen (zaal 
beneden en boven reserveren vanaf vrijdagavond 15/8 t/m zondagavond 
17/8).  

b. Technisch Directeur Topsport:  
• Alles opnieuw opgestart in Leuven. Léo Amizic is 2 weken weg geweest 

wegens familiale omstandigheden. TD en Pieter Geerts hebben de 
trainingen overgenomen.  

• Er zijn 2 spelers naar de wedstrijd Diest-Sokah geweest. Er was weliswaar 
toelating van de ouders en het internaat was op de hoogte maar er was 
geen begeleiding voorzien, dus kon deze uitstap niet plaatsvinden. De 
spelers waren bovendien pas na middernacht terug. TD zal een officiële 
waarschuwing opmaken die vanuit het bureel kan verstuurd worden. 

• Er is een gesprek geweest op vraag van Léo Amizic met TD en MG. Het is de 
bedoeling om een nieuw contract op te maken waarin nieuwe voorwaarden 
en verantwoordelijkheden worden opgenomen. 

• Vacature TDT: kandidaturen tot 5 oktober. Op 6 oktober zullen de 
kandidaturen verstuurd worden. Er zijn momenteel 2 kandidaturen binnen.  

• Bojan Tokic: online gesprek met TD op vrijdag 27/9. 
c. Jeugdwerking provincies: stand van zaken en planning 

• Planning van A, WVL, OVL en VlB is in orde. 
• Van OVL is er nog geen nieuwe selectie. Voor A, WVL en VlB is dit in orde. 
• Vraag van Marc Janssens aan de provinciale verantwoordelijke waarom er 

geen training is in de regio Diest-Aarschot. DB neemt dit op. 
• In LK is er met Wendy Snijders een vervangster voor Wouter Devue maar 

nog geen planning/selectie ontvangen. JW contacteert nogmaals Dirk Colla. 
d. Allerlei: Numerieke klassering. Geen nieuws. 

 
15. Koepel 

a. NRvB 26/9/2024:  
• Punten voor de dagorde doorgeven aan MG.  
• Controle van de zalen in superdivisie (formulier opgemaakt door Hedwig). 

 Scheidsrechter moet controle doen van de lichtsterkte, opmeten van 
het speelveld, … maar niet altijd het materiaal voor handen 
(doorgeven of afspreken met de provinciaal verantwoordelijke). 

 Misschien nog standaardisatie van de opmetingen voorzien?  



 

 Wat moet er gebeuren als een zaal niet in orde is? In principe 3 
mogelijkheden: volledig in orde, niet in orde maar haalbare 
aanpassingen (einde seizoen), niet in orde en aanpassingen zijn niet 
realistisch (bijvoorbeeld te kleine zaal). Te bekijken door 
sportcomité.  

b. Allerlei 
• Vragen i.v.m. kalender Superdivisie. Eventueel andere formule om de 

kalender te bepalen (bv: op basis van eindstand vorig seizoen i.p.v. loting). 
• Nationaal Veteranencriterium: nog geen lokaal. Zal dit kunnen doorgaan? 
• Balans & Nationale Loterij 

 
16. Werking recreanten en veteranen 

a. Triangulaire en interland: beide organisaties blijven behouden, maar moeten 
zelfbedruipend zijn.  

• De triangulaire gaat dit jaar door in Wallonië, met deelname van de VTTL.  
• De interland met Nederland is op het einde van het seizoen. 
• Voor beide organisaties wordt er gewerkt met een selectie op basis van 

gespeelde tornooien e.d. Er wordt gekeken om niet voor elke organisatie 
dezelfde personen te vragen.  

• Voor beide organisaties zal er een bijdrage gevraagd worden van de 
deelnemers. Daarnaast wordt het inschrijvingsgeld van het herfst- en 
lentecriterium met 2 euro verhoogd om een pot aan te leggen voor de 
triangulaire en interland. 

b. Reglement herfst- en lentecriterium:  
• De vraag wordt nog eens gesteld om leden van A.F. te laten deelnemen. Het 

Bestuur blijft echter bij zijn standpunt om dat niet toe te laten.  
 In tegenstelling tot de tornooien bij de A.F. is dit een organisatie van 

de VTTL. Bij een dergelijke organisatie is het de bedoeling dat de 
leden van de VTTL maximaal kunnen deelnemen. 

 Ook inschrijvingen (van leden A.F. of andere) na afloop van de 
inschrijvingstermijn zijn geen optie want ook dan zouden er 
misschien nog geïnteresseerde spelers van de VTTL kunnen zijn.  

 
17. LAC 

a. Info & stand van zaken: er wordt opgemerkt dat er op de 11 nationale 
evenementen geen enkele Vlaamse hoofdscheidsrechter is aangeduid. Ook bij de 
1ste adjuncten zijn er op 9 evenementen iemand van A.F. aangeduid. Er moet toch 
eens bekeken worden of er geen Vlaamse vrijwilligers zijn die dit kunnen/willen 
invullen. 

b. Planning 
 



 

18. Informatica 
a. Stand van zaken: Alfons Vanhoudt is in L/K voor informatica en facebookpagina. Hij 

zou eventueel kunnen helpen bij een probleem waarvan vorige vergadering sprake 
was en eventueel sociale media.  

b. Pieter Thysen heeft aangegeven mee te willen werken. Gaëtan zou Pieter 
contacteren, maar dat blijkt nog niet gebeurd te zijn. Vraag aan Frederik om dit op 
te volgen. 
 

19. Varia 
a. Mail van Michèle Messiaen naar FN i.v.m. ontslag David en Colin Waefelaere. Beide 

spelers werden ontslagen door hun club. Indien deze procedure correct gevolgd 
wordt - en dat is hier het geval - dan zijn de spelers vrij om ergens anders aan te 
sluiten. Als een club een speler ontslaat of niet meer wil inschrijven dan zou dit in 
de toekomst steeds moeten gemeld worden aan de federatie. Dit staat ook zo 
opgenomen in de reglementen (behalve voor schrappingen). 

b. Vacature op de website: vraag van MG om een blok hiervoor te voorzien rechts op 
de website boven de ontslaglijst. 
 

Einde vergadering: 22.45 uur 

Verslag opgemaakt door 

Jo Willems 
Sporttechnisch coördinator VTTL 


